
Dragi naši prijatelji, učenici OŠ Sveta Nedelja, 

mi smo učenici četvrtog  b razreda. 

Od ove školske godine uređujemo zidne novine naziva  

 „Četvrtkom u 4. b“ 

Na stranicama naših novina ugostit ćemo zanimljive ljude iz naše grada, 

profesore, učitelje, roditelje..... 

Na taj način želimo da ih svi mi puuuuuuno bolje upoznamo.  

Uživajte u čitanju!!!  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Poštovani, 

Mi smo učenici četvrtog  b razreda i  OŠ Sveta Nedelja.  

Od ove školske godine uređujemo zidne novine naziva  „Četvrtkom u 4. b“ 

Voljeli bismo Vas ugostiti na stranicama naših novina. Pripremili smo nekoliko 

pitanj  koja nas, ali i sve učenike nižih razreda naše škole,  najviše zanimaju.  

Unaprijed zahvaljujemo na odgovorima.  

Veliki pozdrav  od 4. B i učiteljice Petrunjele 

 
KNJIŽEVNICA SANJA POLAK 
Dragi 4. b! 
Draga učiteljica Petrunjela! 
 
Evogac, napisala sam odgovore. 
 
Pozdravite sve u Svetoj Nedelji. 
 
Cijeni vas i zahvaljuje na pitanjima vaša Sanja Polak. CMOK! 
 
Koliko dugo pišete za djecu? 

Za djecu pišem… Hm, mislim već dvadeset godina… Brzo prolaze te godine. Čini mi 

kao da sam jučer napisala prvu priču za djecu. 

Kada ste počeli pisati? 

Pa, prije dvadeset godina. Bila sam mlada učiteljica koja je imala mladog učitelja 

kao dobrog prijatelja. Stalno smo nešto izmišljali da djeci bude ljepše u školi. I 

pritom se odlično zabavljali. On me je nagovorio da počnem pisati priče. U isto 

vrijeme mojim učenicima u razredu se nije baš puno čitalo, pa sam počela pisati 

misleći: „Ako im ja nešto napišem, valjda će s više zanimanja čitati.“ I tako… 



Nakon svake priče koju su pročitali, moji učenici bi rekli: „Hoćemo još!“ Poslušala 

sam ih. Slušam i danas djecu koja mi isto tako govore. Zato i dalje pišem. 

Koliko knjiga pročitate godišnje? 

Molim?!!! Ne brojim pročitane knjige. Hm… Samo malo… Sigurno pedesetak ako ne 

i više. 

Koliko ste priča dosad napisali? 

Molim?!!! Ne brojim napisane priče. Hm… Samo malo… Sigurno stopedesetak ako 

ne i više. 

Koja je Vaša najdraža knjiga iz djetinjstva? 

Uživala sam čitajući knjigu „Mama, volim te“. Sjećam se, bio mi je odličan i 

Doktor Doolitle. I slatki su mi bili „Micek, mucek i dedek“, i „Blizanke“… Ima ih 

još puno. 

Volite li svoj posao? 

Jako volim sve svoje poslove. Volim biti učiteljica, spisateljica, urednica, 

kuharica, vrtlarica, spremačica, peračica… Volim raditi. 

 

Koju knjižnicu posjećujete? 

Obožavam knjižnice. U njima bih mogla skoro živjeti. Najčešće sam u knjižnicama 

„Bogdan Ogrizović“ i „Tin Ujević“. Svaki dan sam u školskoj knjižnici. Najljepše mi 

je u Nacionalnoj i sveučilišnoj biblioteci. I tamo bih ponekad htjela biti od 0-24. 

Kakve knjige volite čitati u slobodno vrijeme? 

Svakakve. Stalno mijenjam i čituckam svašta. Imam nekoliko knjiga oko kreveta, 

puno knjiga u biblioteci. Knjige u kuhinji, knjige u hodniku, svuda knjige…  



Zašto  i kako Ste se odlučili uređivati Prvi izbor? 

Na uređivanje Prvog izbora nagovorio me je moj dobar učitelj i prijatelj, 

gospodin Darko Cindrić. Bilo je to prije skoro dvadeset godina. Bilo mi je zabavno 

stvarati časopis. Tako je ostalo sve do danas. 

Od kuda crpite ideje za priče? Što Vas je potaknulo da napišete tako 

prekrasne knjige? 

Hvala vam što za moje knjige kažete da su prekrasne. Meni su samo knjige, 

knjižuljci. Drago mi je da ih djeca vole čitati. Ideje za priče same mi se nude. 

Važno je samo dobro promatrati i voljeti djecu. 

Je li teško raditi u školi? 

Nije! A, zapravo, ponekad i je.  

Ma, meni nije! Volim školu i djecu. Volim sve što radim. Baš volim sve što je veselo, 

lijepo i dobro. A škola je upravo to. Nešto veselo, lijepo i dobro.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

PROFESORICA MAJA MARČINKO 

1. Kako ste se odlučili za svoje zanimanje? 

Najviše me inspirirala profesorica engleskog iz gimnazije koja je bila pomalo 

neobična (a ja jako volim neobične ljude), nasmijana, užurbana, malo 

neorganizirana, ali je voljela i cijenila svoj predmet i to je prenosila na nas. 

Nedavno sam ju srela i to joj rekla, pa je baš bila sretna. 

2.Koliko dugo radite? 

Otprilike 12 godina. 

3. Volite li čitati? 

Jako! Skoro uvijek imam sa sobom neku knjigu. 

4. Koju knjižnicu posjećujete? 

Uglavnom knjižnicu Bogdana Ogrizovića na Cvjetnom trgu u Zagrebu jer imaju 

puno knjiga na stranim jezicima, a ponekad nešto posudim i u našoj školskoj 

knjižnici. 

5. Kakve knjige volite čitati u slobodno vrijeme? 

Najviše čitam suvremene književnike, romane ili kratke priče...jako volim i strip. 

 

6. Imate li želju napisati knjigu za djecu? 

Ta ideja mi se oduvijek sviđala, u osnovnoj školi sam uvijek pisala neke priče, 

sastave, igrokaze. Ali sad više ne pišem, sad šijem. 

7. Je li teško raditi u školi? 

Ponekad je, ali bitno je odabrati posao koji voliš, pa i najteže dane nekako 

izguraš. 

8. Koji vam je predmet draži, engleski ili njemački jezik? 

Engleski, jer je definitivno više cool :) 



KNJIŽNIČARKA DIANA BLAŽIĆ 

1. Koliko dugo radite u školskoj knjižnici? 

Ovdje u ovoj knjižnici radim od 2008. godine, dakle, uskoro će  biti 5 

godina.  

2. Volite li svoj posao? 

Naravno.  

3. Koliko ste knjiga pročitali? 

Ne brojim knjige koje sam pročitala, pamtim zanimljive, uzbudljive, one 

koje su me oduševile i nešto mi značile, a one dosadne i koje sam čitala 

„jer sam baš morala“ brzo zaboravim.  

4. Koju knjižnicu posjećujete? 

Gradsku knjižnicu Samobor i sve Knjižnice grada Zagreba (a njih ima na 

četrdesetak lokacija u Zagrebu i okolici).  

5. Kakve knjige volite čitati u slobodno vrijeme? 

Enciklopedije – na jednom mjestu nađem puno zanimljivih tekstova, 

fotografija i crteža.  

6. Koja vam je dječja knjiga ostala u posebnom sjećanju? 

Iz osnovne škole pamtim knjige Ivana Kušana (Uzbuna na zelenom vrhu, 

Koko u Parizu, Koko i duhovi, Ljubav ili smrt) jer su pune uzbuđenja, spoj 

avanture i kriminalističkog romana za djecu.  

7. Je li teško slagati knjige? 

Nije, samo treba znati – kako!  

 

8. Koliko se knjiga posudi dnevno u školskoj knjižnici? 

Prosječno, oko pedesetak svaki dan.  

9. Imate li želju napisati knjigu za djecu? 

Još uvijek više volim čitati što drugi napišu.  

10. Ljute li Vas djeca koja ne vraćaju knjige na vrijeme? 



Ne ljute me, ali smatram da  novac koji daju za zakasninu mogu pametnije 

potrošiti.  

11. Je li teško raditi u školi? 

Jest, ali je i lijepo.  

 

 

PROFESOR ERVIN ŠKACAN 

1. Poštovani profesore, zanima nas, kako ste odlučili za svoje zanimanje?  

Završio sam Filozofski fakultet, a u našoj školi  su trebali učitelja hrvatskog 

jezika i književnosti. Tako da se to dobro poklopilo.  

2. Koliko dugo radite?  

Radim već 16 godina. 

3. Je li teško raditi u školi? 

Ne. Ako se izuzmu školski sati ili dani koji su teški. 

4. Koja Vam je nadraža dječja knjiga? 

Junaci Pavlove ulice. Knjiga je vrlo potresna i dobro opisuje dječji svijet, ali jako 

puno govori i o svijetu odraslih. Osuđuje rat i besmislene žrtve. 

5. Koju knjižnicu posjećujete? 

Našu školsku knjižnicu i samoborsku knjižnicu. Volio bih  posjećivati i gradsku 

knjižnicu u Svetoj Nedelji, ali je, na žalost, nemamo.  

 

6. Kakve knjige volite čitati u slobodno vrijeme? 

Napete krimiće i  špijunske romane.  



7. Brojite li jedinice koje ste podijelili? 

To se ne može izbrojati!!! 

8. Hoće li nam biti teško u petom razredu? 

Neće, ako dobijete mene za razrednika.  

9. Zašto ste se odlučili za to zanimanje? 

Uvijek sam volio čitati. Volim svoj jezik i svoju domovinu.  

„U jeziku smo to što jesmo!“ – netko je jednom rekao.  

10. Imate li želju napisati knjigu za djecu? 

Možda jednom, nekad i napišem nešto. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



PROFESORICA BRANKA KRAJACIC 

1. Poštovana  profesorice, zanima nas, kako ste odlučili za svoje zanimanje?  

U srednjoj školi otkrila sam zanimanje i  sklonos prema književnosti. Nakon 

završene srednje škole, uz prijateljicu koja je također upisala studij za 

učiteljicu, otišla sam na tzv. Pedagošku akademiju, grupa Hrvatski jezik. 

2.  Koliko dugo radite?  

Radim  trideset i pet godina. 

3. Je li teško raditi u školi? 

Ponekad je teško, ali je uglavnom zanimljivo i svaki dan različito. 

4. Koja Vam je nadraža dječja knjiga? 

Mali princ. 

5. Kakve knjige volite čitati u slobodno vrijeme? 

Knjige s pričom i lijepim mislima. One koje mi otkrivaju nešto čega nisam bila 

dovoljno svjesna, koje me nauče nečemu, nasmiju i raspaču.   

 

6. Koju knjižnicu posjećujete? 

Školsku, a s djecom iz razreda i samoborske i zagrebačke knjižnice.    

7. Imate li želju napisati knjigu za djecu? 

O da, cijeli život. I nikako da dođe na red. Možda u mirovini.☺ 

Srdačan pozdrav, Branka Krajačić 

 

 



ČASNA SESTRA VIKTORIJA 

Dragi 4. b! Evo konačno odgovora na pitanja! Hvala na strpljivosti! 
  

1. Kako ste se odlučili za poziv časne sestre? 

Osjetila sam u srcu da je to moj put i da ću  biti sretna budem li služila Bogu i 

ljudima kao časna sestra. Jako sam sretna što sam odabrala taj put i kad bih 

opet mogla birati, opet bih isto izabrala. 

2. Zašto ste odabrali podučavati vjeronaku školsku djecu? 

Još od djetinjstva sam znala da želim raditi s djecom u školi. Kako sam jako 

voljela vjeronauk u školi i župi, javila se u meni želja poučavati vjeronauk. 

Zahvaljujem Bogu što mogu raditi ovaj posao! 

3. Kako ste se osjećali prve godine rada s djecom? 

Osjećala sam se kao da to radim već godinama! Upoznala sam puno dragih i dobrih 

učenika, učiteljica, roditelja. Učenici su bili strpljivi sa mnom dok nisam naučila 

sva imena. :) 

4. Jeste li sretni što radite s djecom? 

Jako sretna! Raditi s djecom je bio moj san još od djetinjstva i taj san se ispunio! 

Veseli me kad uđem u razred, a tamo me čeka puno radosnih i veselih lica!  

5. Volite li čitati? 

Jako volim čitati. Otkad sam naučila čitati, čitala sam sve što mi je došlo pod 

ruku jer mi je bilo zanimljivo otkrivati nove stvari! Kad čitam uživim se u knjigu 

toliko da mi bude žao kad dođem do kraja! 

6. Koju knjižnicu posjećujete? 

Knjižnice grada Zagreba i knjižnicu Katoličkog bogoslovnog fakulteta. 



7. K akve knjige volite čitati u slobodno vrijeme? 

Mislim da nije potrebno naglašavati da volim čitati Bibliju! Ali volim čitati 

i autobiografije i biografije nekih zanimljivih ljudi. Posebno bih izdvojila 

životopise svetaca i autobiografiju Helen Keller koja me posebno oduševila. 

8. Koja je vaša najdraža knjiga iz djetinjstva? 

Heidi, autorice Johane Heusser-Spyri. To je bila prva knjiga koju sam pročitala 

čim sam naučila čitati i pročitala sam ju toliko puta da sam dijelove već znala 

napamet. :)   

9. Koja Vam je nadraža pjesma o Bogu? 

Puno je pjesama o Bogu koje volim i izbor je bio težak, ali evo nekoliko: 

Chris Tomlin - How great is our God (kod nas se ta pjesma zove "Naš Bog je 

velik" i isto je prekrasna!) 

Klanjam Ti se smjerno 

Moj Isus 

i puno, puno drugih! 

  

 

 

 

 

 



 

NOVINAR RADIA SVETA NEDELJA  MATO ŠIPUŠ 

1. Koja je Vaša najdraža knjiga iz djetinjstva? 

Teško je izabrati samo jednu. One koje su ostavile traga su svakako Vlak u 

snijegu i Družba Pere Kvržice Mate Lovraka, tu su i priče Ivane Brlić Mažuranić 

pa nezaboravni Bambi Felixa Saltena. No, ako bih morao izdvojiti baš jednu 

najdražu, onda je to knjiga Junaci Pavlove ulice Ferenca Molnara.  

2. Volite li svoj posao? 

Volim, unatoč svim krizama koji svaki posao donosi. Ponekad tek zaželim da je 

malo mirniji i da mi ostaje više slobodnog vremena za druge aktivnosti.   

3. Koliko dugo radite posao novinara? 

Počeo sam još kao student na Radio Samoboru 1995. godine. Dakle, već punih 17 

godina.   

4. Volite li čitati? 

Da, i to sve što stignem, osobito na internetu. Malo mi je žao što nemam više 

vremena da mogu više uživati i u knjigama. 

5. Koliko novina pročitate u tjedan dana? 

Puno ☺. Naime, gotovo svaki dan pročitam (ili barem prelistam) sve dnevne 

novine, a onda i većinu časopisa.     

6. Jeste li pisali o nekim književnicima za djecu? O kojima? Koji od njih 

Vam se najviše svidio? 

Nekako sam uvijek više pratio politička zbivanja pa su ostale kolege novinari imali 

tu sreću odlaziti na susrete s književnicima za djecu.  Ipak, imamo sam sreću biti 



na književnim susretima na kojima su gostovale Sanja Pilić i Julijana Matanović. 

No, na Vaše pitanje moram odgovoriti da mi je najljepše bilo na predstavljanju 

knjige Marije Mapilele 100 bisera iz dječjih glava, jer Mariju i osobno poznajem.    

7. Koju knjižnicu posjećujete? 

Uz samoborsku, još i Vladimira Nazora u Zagrebu. 

8. Kakve knjige volite čitati u slobodno vrijeme? 

Nemam posebni žanr kojeg volim čitati. U posljednje vrijeme čitam ono što mi 

preporuče ili posude prijatelji, ali se vraćam i hrvatskim klasicima. 

9. O čemu ćete pisati idući tjedan? 

O mogućnostima uštede energije u objektima javne i društvene namjene te u 

domaćinstvima, budući da će u Svetoj Nedelji biti održan Energetski dan.  

10. Od kuda crpite ideje?  

To je pitanje na koje nemam odgovor. Jednostavnu dođu. 

11. Imate li želju napisati knjigu za djecu? 

O tome zaista nikad nisam razmišljao. Više volim pisati poeziju, a ponekad mi dođu 

ideje i za prozna djela socijalne tematike. No, možda jednom dođe i dobra ideja 

za jednu knjigu za djecu. Ako je napišem, nadam se da ćete je i Vi tada pročitati. 

 

 
 


